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YMTE – Exploring CKR-YMTE by HKIE Engineer Cadet Club Programme 

A visit to CKR-YMT Community Liaison Centre by the students from Carmel Divine Grace Foundation 

Secondary School was held by HKIE Engineer Cadet Club Programme on 4 April 2019. The students were 

given an introduction about CKR and YMTE project with the aid of video, exhibition panels and models. 

They also played with the VR to have an overview of CKR tunnel and landscaped deck. They got HyD’s 

rulers and CKR-YMTE’s files as souvenirs. They enjoyed the visit very much. 

 

油麻地東 ─ 香港工程師學會工程學員會計劃探索油麻地東工程 

迦密主恩中學學生參與香港工程師學會工程學員會計劃，於 2019 年 4 月 4 日參觀了油麻地東工

程。工程團隊在社區聯絡中心利用影片、展板及模型向學生簡介了中九龍幹線及油麻地工程，學

生亦使用了 VR 設備一覽中九龍幹線隧道及園景平台。工程團隊致送了路政署的紀念間尺及中九

龍幹線 – 油麻地東工程的紀念文件夾給學生留念，是次活動大家都樂在其中。 

 



 

 


